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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Karin Enström (M)

2013/14:564 Marinens framtida fartygsbestånd

Jag har vid tre tidigare tillfällen ställt skriftliga frågor samt skrivit en 
interpellation till försvarsministern avseende marinens framtida fartygsbestånd.

Vid interpellationsdebatten den 9 december 2013, då min frågeställning om 
marinens korvetter debatterades, hänvisade försvarsministern till den då 
pågående utredningen om förändringar av processen för hur regeringen styr 
investeringar i försvarsmateriel (dir. 1013:52).

I mars 2014 presenterade utredningen sitt betänkande Investeringsplanering för 
försvarsmateriel – en ny planerings-, besluts- och uppföljningsprocess.

Med anledning av att tillgång till fartyg för övervakning av våra gränser är helt 
avgörande för att kunna upprätthålla rikets territoriella integritet ställer jag ånyo 
frågan: 

När avser regeringen att fatta det sedan länge nödvändiga beslutet rörande 
ombyggnad av HMS Göteborg och HMS Kalmar i enlighet med RÄ 12/2 så att 
dessa kan ersätta de mindre bevakningsbåtarna, inkluderat den 42 år gamla 
HMS Jägaren?

………………………………………

Peter Jeppsson (S)

Från riksdagsförvaltningen
2014-04-09
Besvaras senast
2014-04-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


